
Град Нови Пазар 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име града Новог Пазара присуствовали су: 

Мехо Махмутовић, градоначелник 

Никола Јоловић, народни посланик 

Рацо Вучковић, помоћник градоначелника 

Јусуф Мујезиновић, члан Градског већа 

Алмир Лековић, секретар Скупштине града 

Михрија Зековић, начелница Одељења за финансије 

Нихат Хасановић, помоћник градоначелника 

Самир Качапор, директор регионалне развојне агенције СЕДА 

Муамер Бачевац, народни посланик 

Град Нови Пазар је суочен са стањем путне инфраструктуре која није на задовољавајућем нивоу.  

Челници града су презентовали приоритетне пројекте, а то су продужетак пешачке зоне, изградња 

моста  са  приступном  саобраћајницом,  изградња моста  у  центру  града,  реконструкција  градских 

улица  и  реконструкција  државног  пута  М‐22.  ЈП  „Путеви  Србије“  су  преузели  обавезу  у  циљу 

изградње  моста  са  приступном  саобраћајницом  и  реконструкције  петнаест  градских  улица. 

Такође,  граду  је  упућена  сугестија  да  се  за  остатак  инфраструктурних  пројеката  размотри 

могућност преко одређених донација. 

Тема  која  прати  област  животне  средине  је  реконструкција  градске  депоније,  која  је  уместо 

статуса  санитарне,  добила  статус  градског  сметлишта.  Са  тим  у  вези,  град  је  упућен  на 

Министарство  пољопривреде  и  заштите животне  средине  са  аспекта  анализе  градске  депоније, 

као и дефинисања јасних смерница. 

 

 

 

 

 

 

 


